
 
 Hej alla Skånewingar!  
Jag heter Caj Lindblom och är på årsstämman vald Ɵll Er nya DO och även Ɵlls vidare medlemsanvarig 
och deƩa tackar jag Er för Ert förtroende! 
  
Jag bor i Harlösa och är 74 år och är giŌ med Annki. Kört MC större delen av miƩ liv, med början på 
en 125kubikare och sedan lite tyngre saker. Hade en fin Honda Boldore 900 under många år och 
körde många resor i Europa och Skandinavien på denna lite ombyggda cykel. År 2000 köpte jag min 
första Winge en grön 1500 -95 och skaffade även en Escapade släp Ɵll denna! 2021 köpte jag min 
nuvarande cykel, en vit 1800 årsmodell -12, även med eƩ annat Ɵllhörande Escapade släp, som jag 
trivs väldigt mycket med!  
 
Har Ɵdigare varit medlemsansvarig i Skåne, men när Jimmi Tingstedt tvingades aƩ lämna siƩ DO- 
skap, så hoppade jag in som Tf. DO under hösten 2024 fram Ɵll årsstämman 2025. Medlemmarna gav 
mig förtroendet under årsstämman aƩ fortsäƩa som DO och även som medlemsansvarig, då ingen 
annan ville anta den utmaningen!  
 
Jag är ordförande för Harlösa Byalag som t.ex. ordnar ”Harlösadagen” varje år den 6 Juni, där vi firar 
NaƟonaldagen med mycket festligheter med 6-7000 besökare varje år! Några av Er har kanske varit 
här och besökt oss och ƟƩat på Sveriges största traktorparad, som vi blivit kända för!  
 
Är även ordförande för SƟŌelsen Harlösa Byahus, så styrelsearbete har jag en del erfarenhet med, 
och nu skall jag försöka göra miƩ bästa och förhoppningsvis kunna Ɵllsammans med min styrelse 
utveckla vår fina klubb och så aƩ medlemmarna trivs och tycker det är kul aƩ träffas och köra på våra 
älskade GuldWingar!  
 
Hoppas vi ses därute och aƩ alla medlemmar passar på och kommer på våra möten och träffar som 
ju är målsäƩningen med GWCS Skåne!  
Bästa hälsningar  
 

Caj Lindblom 

 


